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In case of  user manual get lost, user manual can also be downloaded
from our website。



Do not use this product if  you have sensitive skin, neuropathy



Turn off the main ON/OFF switch when not in use



Do not fall asleep during massage.



10.

Warranty does not cover accessories and upholstery.

The instructions state that
1.  the appliance is not to be used by persons (including children) with reduced physical,
    sensory or mental capabilities,or lack of experience and knowledge,unless they have
    been given supervision or instruction 

2. children being supervised not to play with the appliance

3. For a part of class III construction supplied from a detachable power supply unit,the 
     instructions state that the appliance is only to be used with the unit provided
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Massage swing arm
Leg massage head
Legs operation button
Leg air bag
Ambiance light
Battery active key
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Plug
Stand
Foot operation button
Foot fabric cover
Detach key

          Detach key
Hold this button inward with one hand, and lift the upper section up with the other hand at the same 
time, so that the upper and lower sections can be separated.

          Battery activate key
A. When using the leg section alone, you need to press this key to activate the battery, before press 
the power button to start the massage function.
B, This key is invalid when the leg massager is connected to foot massager.



Product show are for illustration purpose only 




           Power / Mode

          Heat
In the startup state, press this key to adjust the temperature: Low > Medium > High; Press again 
to turn off heat function, the indicator is off.

          Air
In the startup state, press this key to adjust the pressure intensity: Low > Medium > High; The 
indicator is off.






















          Knead
Under the startup state, press this key to adjust the kneading intensity: Low > Medium > High; 
Press again to turn off air function, the indicator is off.

When upper and lower part is connected , only upper button is valid.  When both part is
separated, both button can be use

         Display window
(battery level, mode program, countdown)
A. In standby mode, the battery level is displayed.  When upper part power is low, it only can
be charge when the combination is sucessful.
B. In activating, when switching mode, the mode program P1, P2, P3 is displayed
C. During massage in progress, it display 15 minute countdown
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 - In combination successful mode 
After the power is turned on, the "Power" light on the lower
section will flashes and then turn off, and all the buttons on the lower section are invalid
 - Or when the upper battery is used ( separated ), press this button to turn on the machine,  
the 15 minute countdown will begin
P1  ( defaullt )	 blue LED
P2	               green LED




P3 	               red LED



press again to turn off the machine in the cycle.


Note: In any operating mode, long press this

button to turn off all functions.





	

	

	 


          Heat
When the machine is on, press this key to adjust the temperature: Low > Medium > High; press
again to turn off.

          Air
When the machine is on, press this key to adjust the pressure intensity: Low > Medium > High;
Press again to turn off.

          Knead
When the machine is on, press this key to adjust the speed: Low > Medium > High; The indicator 
is off.

          Mode
When Product is activated, press this button to change massage mode
M1 ( default ) blue LED
M2 green LED
M3 red LED
press again to turn off the machine in the cycle
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          Power
Separate condition, the indicator light flashes after the power is turned on, press this button 
to turn on the machine and start the M1 
mode program ( default ); Press it again to turn off 
the machine. Note: In any operating mode, press this button to turn off all functions.








When both part conjointed, please do the follow steps to check if  they are 

well connected:

1:when connected, the upper sense light turns to green, and you will hear a prompt tone.

2:When the upper and lower buckle position is fastened, you will hear a click tone, 

indicating that the upper part has cooperated with the buckle position.

3:Lift the upper section gently to check whether it is loose from the buckle. If  it is loose, 

please operate again.
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Tel : +065-6846 8588
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1800-88-4688 
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如果本手册遗失，也可以从OGAWA官网下载。
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按摩摆臂


腿部按摩头


上节控制面板


气囊



展示灯



电池启动键
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          分离键
一手按此按键， 另外一手同时把上节提起。  上下节可以同时分开用

          电池启动键

A、单独使用上节时，需先按一下此键，启动电池，再按 键，开启按摩功能。

B、合体模式状态下，此按键失效。







电源线

支架

下节控制面板

下节脚套

分离键



产品展示仅供参考
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   待机/模式键

接通电源合体成功（下节“Power”灯闪烁后熄灭，且下节所有按键功能失效，即合

体成功）或单上节电池启动状态下，按此键开机，并同时开启P1模式程序，亮蓝色

灯，进入15分钟倒计时；再按一下，开启P2模式，亮绿色灯；再按一下，开启P3模

式，亮红色灯；再按一下，关机，依次循环。

注：在任何运行模式下，长按此键可关闭所有功能。


   热敷键

开机状态下，按此键调节三档热敷温度：L灯亮，低档；M灯亮，中档；H灯亮，高

档；灯灭关闭。

   气压键

开机状态下，按此键调节三档气压强度：L灯亮，低档；M灯亮，中档；H灯亮，高

档；灯灭关闭。

   揉捏键

开机状态下，按此键调节三档揉捏强度：L灯亮，低档；M灯亮，中档；H灯亮，高

档；灯灭关闭。

显示窗（电池电量、模式程序、倒计时间）

A、待机状态时，显示电池电量，当电量低时，上节需合体成功时才能进行充电；

B、操作切换模式时，显示模式程序（P1、P2、P3）；

C、按摩状态时，显示15分钟倒计时。
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   待机键

单下节，接通电源后指示灯闪烁，按此键开机，并同时开启M1模式程序；

再按一次，关机。

注：在任何运行模式下，按此键可关闭所有功能。

热敷键

开机状态时，按此键调节三档热敷温度：L灯亮，低档；M灯亮，中档；H灯亮，高

档；灯灭关闭。

   气压键







开机状态时，按此键调节三档气压强度：L灯亮，低档；M灯亮，中档；H灯亮，高

档；灯灭关闭。




   模式键

开机状态时，按此键切换按摩模式：

按一下，开启模式M1，显示蓝色呼吸灯光；

再按一下，开启模式M2，显示绿色呼吸灯光；

再按一下，开启模式M3，显示红色呼吸灯光；

再按一下，关机。

揉捏键

开机状态时，按此键调节三档滚轮速度：L灯亮，低档；M灯亮，中档；H灯亮，高

档；灯灭关闭。







可拆洗布套
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OGAWA Health-Care Pte Ltd

163, Kallang Way #07-11
SINGAPORE 349256
Tel : +065-6846 8588 

Fax : +065-6846 7677 



